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عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: با دعوت و حضور 50 
نف�ر از بیماران مرکز بازتوانی قلبی بیمارس�تان بانک ملی 

ایران تور یک روزه سلامت برگزار شد.
ای��ن تور که با هدف تقوی��ت و تکمیل فرآیند خدمات درمان و 
با ش��عار زندگی س��الم با همراهی کادر درمان بیمارستان برگزار 
ش��د، بیماران با اجرای تمرینات و حرکات ورزشی مناسب، پیاده 
 روی  و تپ��ه ن��وردی صبحگاهی  فرآیند درم��ان خود را تکمیل

کردند. 
دکتر مصطفی نجاتیان مسئول بخش بازتوانی قلبی بیمارستان 

با بیان این که امکانات و تجهیزات مدرن و کامل در بیمارس��تان 
بانک موجب ش��ده خدمات موثرتری به بیماران قلبی ارائه دهیم، 
اظهارداشت: با وجود پزشکان و متخصصان متبحر و کادر درمانی 
مج��رب و کارآمد، بس��یاری از بیماران قلبی مایل هس��تند برای 

درمان به بیمارستان بانک مراجعه کنند.
به گفته وی، ارائه خدمات مطلوب به بیماران قلبی یکی از نقاط 

قوت بیمارستان بانک به شمار می رود.
گفتنی است این برنامه به همت مرکز بازتوانی قلبی بیمارستان 

و با همراهی اداره کل روابط عمومی اجرا شد.

عص�رآزادی/ س�رویس بان�ک و بیم�ه: 
دکتر خورس�ندیان با انتشار پیامی حادثه 
تروریس�تی کرم�ان را محک�وم ک�رده و 
ش�هادت مظلومان�ه جمعی از زائ�ران مزار 
ش�هید حاج قاس�م س�لیمانی را تس�لیت 

گفت.
عص��رآزادی/ محمد نیاورانی، مت��ن این پیام 

بدین شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم
انا لله و انا الیه راجعون

وقوع حادثه خونین تروریس��تی گلزار شهدای 
کرم��ان و ش��هادت و زخمی ش��دن جمعی از 
هموطنان توس��ط عوامل رژیم صهیونیستی که 
برای زیارت مزار ش��هید حاج قاس��م سلیمانی 
گرد هم آم��ده بودند، موجب تألم و تأثر فراوان 

گردید.

بار دیگر دش��منان کوردل ایران اس��امی در 
جنایتی بی رحمانه همزمان با چهارمین سالگرد 
ش��هادت س��ردار بزرگ حاج قاسم س��لیمانی، 
حادثه تلخ دیگری را رقم زدند و خون بیگناهان 

دیگری را بر زمین ریختند.
بی ش��ک همه مومنان از این جنایت هولناک 
داغدی��ده و مغموم گش��ته و خواه��ان انتقام از 

مسببان و عامان آن هستند.
اینجانب شهادت هموطنان عزیزمان را در این 
حادثه تروریستی به امام زمان)عج(، رهبر معظم 
انقاب اس��امی، خانواده های گرامی ش��هدا و 
همه ملت ایران تسلیت عرض می نمایم و برای 
بازماندگان این حادثه خونین، صبر و شکیبایی 
و برای ش��هدا عل��و درجات و ب��رای مجروحان 
شفای عاجل و سامتی از درگاه خداوند متعال 

مسألت می نمایم.

مدیرعام�ل ش�رکت بازآفرین�ی ش�هری ایران ب�ا اعلام 
برگزاری دهمی�ن آیین بهره برداری از واحدهای نوس�ازی 
مس�کن در بافت های فرسوده در زنجان، گفت: با احتساب 
بهره ب�رداری از ۷۷0 واحد نوس�ازی مس�کن در زنجان از 
ابتدای دولت س�یزدهم تا به امروز 550۷۱ واحد نوس�ازی 
مس�کن در بافت ه�ای فرس�وده ش�هری به بهره ب�رداری 

می رسد.
به گزارش پایگاه خبری بانک مس��کن-هیبنا ب��ه نقل از پایگاه 
خبری وزارت راه و شهرس��ازی، محمد آیین��ی معاون وزیر راه و 
شهرس��ازی و مدیرعامل ش��رکت بازآفرینی ش��هری ایران گفت: 
همزمان با س��فر هیات دولت به استان زنجان طرح کلید به کلید 
با واگذاری ۴ واحد مسکونی به ۴ خانوار ساکن در محله سکونتگاه 
غیررسمی پرخطر کوی فلسطین زنجان، اجرایی و آغاز می شود.

آغاز طرح کلید به کلید در زنجان
مدیرعامل شرکت بازآفرینی ش��هری ایران ادامه داد: با اهتمام 

مجدانه اداره کل راه و شهرسازی استان زنجان در دولت سیزدهم 
و تحق��ق وعده دور اول س��فرهای اس��تانی به اس��تان زنجان به 
س��اکنین کوی فلسطین از محلات س��کونتگاهی پر خطر زنجان، 

ط��رح کلید به کلید ویژه نوس��ازی بافت های فرس��وده ش��هری 
)موضوع بند ث قانون بودجه س��ال ۱۴۰۲ کشور( فردا ۱۶ دی با 
حضور رییس جمهور و وزیر راه و شهرس��ازی با تحویل واحدهای 

نوساز به ۴ خانواده آغاز و اجرایی می شود.
بهره برداری از ۷۷0 واحد نوسازی شده در زنجان

آیینی در ادامه از برگزاری دهمین آیین بهره برداری از واحدهای 
نوس��ازی مس��کن در محدوده های هدف بازآفرینی شهری ایران 

خبر داد.
به گفته این مقام مسئول، با احتساب بهره برداری از ۷۷۰ واحد 
نوس��ازی مسکن در اس��تان زنجان از ابتدای دولت سیزدهم تا به 
امروز ۵۵۰۷۱ واحد نوسازی مسکن در بافت های فرسوده شهری 
در قال��ب دهمین سلس��له آیی��ن افتتاح گروهی ب��ه بهره برداری 
می رس��د. گفتنی است از ابتدای طرح نهضت ملی مسکن تاکنون 
بیش از ۲۰۳ هزار واحد در دس��ت نوسازی بوده که بیش از ۱۸۲ 

هزار از آن در این دولت شروع شده است.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

۵۵ هزار و ۷۱ واحد مسکونی در بافت های فرسوده در دولت سیزدهم نوسازی شد

مدیر عامل بانك صنعت و معدن با صدور پیامی حادثه تروریستی كرمان 
و شهادت مظلومانه جمعی از هموطنانمان را محكوم كرد

عضو هیات عامل صندوق توسعه ملی:

۴.۵ میلیارد دلار از طلب صندوق توسعه ملی نقد شد
مدیرعامل در جمع روسای شعب و حوزه در بوشهر:

شرط لازم و كافی سلامت شعب جذب منابع و سودآوری است

عضو هیات عامل صندوق توسعه ملی گفت: در دولت 
س�یزدهم ۴.5 میلیارد دلار از مطالبات صندوق توسعه 
ملی وصول ش�ده که ۱.۶ میلیارد دلار آن در یک س�ال 
گذشته محقق شده است. بخش اعظم این مبالغ از نفت 

و گاز، فولاد و پتروشیمی بوده است.
به گزارش ایسنا، علیرضا میرمحمدصادقی در نشست خبری 
به مناس��بت سیزدهمین سالگرد تاسیس صندوق توسعه ملی 
اظهار کرد: در دو سال اخیر، وصول مطالبات صندوق از بخش 
خصوصی و دولت با ش��دت و حدت دنبال می ش��ود. همچنین حکمرانی صندوق تثبیت ش��د و به آن 
ش��فافیت دادیم. مس��اله س��وم شفاف س��ازی بود؛ به طوری که منابع، مصارف، وصول مطالبات و میزان 

تسهیلات به صورت شفاف اعلام شد.
وی افزود: نکته چهارم اینکه به س��مت س��رمایه گذاری رفتیم. در گذشته صرفا تسهیلات داده می شد 
که مش��کلاتی ایجاد می کرد. در حال حاضر نیز تس��هیلات ادامه دارد اما به س��مت سرمایه گذاری نیز 
مقداری سوق پیدا کردیم. این هم به شکل بنگاه سازی است، نه بنگاه داری. صرفا می خواهیم به پروژه ها 

نزدیک تر شویم.
میرمحمدصادقی، دیگر رویکرد صندوق توس��عه ملی در دو سال اخیر را استفاده از صندوق های ثروت 

ملی دانست و گفت: این اقدام با هدف افزایش منابع صندوق انجام شد.
عضو هیات عامل صندوق توسعه ملی با اشاره به بدهی های شرکت های دولتی و خصوصی به صندوق 
توسعه ملی گفت: ما در دو سال گذشته به این سمت رفتیم که حجم بدهی به صندوق را کاهش دهیم. 
برای بازپرداخت مطالبات تفاهم کردیم و توانستیم ۴۰۰ میلیون دلار از بخش خصوصی واقعی مطالبات 

خود را نقد کنیم.
میرمحمدصادقی یادآور شد: در ۲.۵ سال گذشته که  هیات عامل جدید به صندوق آمده ۴.۵ میلیارد  
دلار از مطالبات صندوق وصول ش��ده که ۱.۶ میلیارد دلار آن در یک س��ال گذش��ته محقق شده است. 

بخش اعظم این مبالغ از نفت و گاز، فولاد و پتروشیمی بوده است.
وی با بیان اینکه در این مدت به منظور وصول مطالبات حدود ۱۱۰ میلیون دلار از دارایی های معوق 
را تملک کردیم افزود: این اقدام از طریق بانکهای عامل انجام شد. با بانکها برای وصول مطالبات تفاهم 
کردیم که در آینده نزدیک حدود ۲ میلیارد دلار خواهد شد. از دارایی های خوب بانکها برداشت و طلب 
خود را وصول می کنیم. در ادامه طرحها و پروژه ها به بانکها بدهکار می شوند. یک میلیارد دلار از این رقم 

نهایی شده و تا پایان سال یک میلیارد دلار دیگر وصول می شود.
عضو هیات عامل صندوق توسعه ملی تاکید کرد: در این مدت ۵۰۰ میلیون دلار برای پروژه های جدید 

ارزی تامین مالی کردیم که در حوزه نفت، فولاد و داروسازی بوده است.
به گفته میرمحمدصادقی، روش دیگری که در گذشته وجود نداشت بحث سپرده گذاری ارزی بود که 
به ش��کل یک تا س��ه ساله تعریف شد. تقریبا ۴۰۰ میلیون دلار با دو بانک دولتی قرارداد سپرده گذاری 
ارزی منعقد ش��د و قرارداد با یک بانک خصوصی نیز به زودی  نهایی می ش��ود. برای هر بانک یک سقف 
اعتباری قائل هس��تیم و قرارداد س��پرده گذاری ارزی به مبلغ ۴۰۰ میلیون دلار منعقد ش��ده و تا پایان 

سال افزایش می یابد.
وی تصریح کرد: به طور کلی از ۳۶۵ طرحی که طی سالهای گذشته تسهیلات ارزی داده شده بود در 

دو سال اخیر ۲۱ طرح تسویه شده است.
میرمحمدصادقی با بیان اینکه در حوزه ریالی نیز در وصول مطالبات هیچ مش��کلی نداریم بیان کرد: 
طبق ماده ۵۲ قانون باید س��الیانه مبلغی را س��پرده گذاری ریالی کنیم و بانکها در حوزه صنعت، معادن، 
گردش��گری، کش��اورزی و صنایع تبدیلی به متقاضیان تس��هیلات بدهند. در دو سال گذشته ۲۶ هزار 

میلیارد تومان در اختیار بانک ها قرار دادیم که ۱۴ هزار میلیارد تومان در یک سال گذشته بوده است.
عضو هیات عامل صندوق توسعه ملی گفت: تعهدی هم به بورس و صندوق تثبیت داشتیم که حدود 
۱۰ ه��زار میلی��ارد تومان از ابتدایی که تعهد داش��تیم در اختیار صندوق تثبیت ق��رار دادیم که ۳۰۰۰ 

میلیارد تومان در یک سال گذشته انجام شده است.

عص�رآزادی/ س�رویس بانک و بیم�ه: مدیرعامل بانک 
صادرات ایران در س�فر به استان بوشهر در جمع روسای 
حوزه و ش�عب و همچنین مدیران س�تادی بانک در این 
اس�تان، تبیین و ج�ذب منابع و س�ودآوری را کلید حل 

مشکلات شعب برشمرد.
عصرآزادی - فروغ پیمان، محس��ن س��یفی در این س��فر که 
در قالب س��ومین س��فر جامع مدیرعامل، اعضای هیئت مدیره 
و هیئت عامل بانک به اس��تان ها صورت گرفت، ضمن تس��لیت 

ش��هادت هموطنان کرمانی در مراسم سالگرد شهادت سردار سلیمانی در گلزار شهدای کرمان، از زحمات و 
تلاش های انجام شده قدردانی کرد و با برشمردن اهمیت ارتقای سهم از بازار بانک در شرایط فعلی اقتصادی 

و کشور، شرط لازم فعالیت شعب بانک را جذب منابع و شرط کافی را سودآوری عنوان کرد.
مدیرعامل بانک صادرات ایران با تذکر نس��بت به از دس��ت دادن سهم بیشتر بازار بانک در مقایسه با رقبا 
بر اس��تفاده از تمامی ظرفیت ها برای جذب منابع تاکید کرد و گفت: مبنای ارزیابی عملکرد ش��عب در بانک 
صادرات ایران از این به بعد به صورت نظام مند و مرتب و منظم بر اس��اس مدل کارت اعتباری متوازن و بر 

اساس سیاست های کلان بانک، انجام خواهد شد.
سیفی در عین حال با قدردانی از شعبی که امتیاز لازم برای افزایش منابع را کسب کرده اند، گفت: تلاش 

همکاران در سطح شعب مورد توجه مدیران است و ما قدردان تلاش های صورت گرفته، هستیم.
او اظهار کرد: استراتژی تغییر و تحول همواره با دشواری هایی همراه است و برخی زیرساخت های فناوری 
اطلاعات بانک با کاستی هایی همراه بود که با تعریف یک برنامه مدیریت استراتژیک و احیا برای بانک تلاش 

شده تا زیرساخت های فناوری اطلاعات بانک برای دهه آینده ارتقا یابد.
س��یفی افزود: با افزایش ظرفیت زیرس��اخت های فناوری اطلاعات، مش��کلات و اختلال بانکداری شبانه و 
مشکلات همراه بانک، مرتفع شد. با راه اندازی نئوبانک حرکت به سمت احراز هویت غیرحضوری و خلوت تر 
ش��دن ش��عب و همچنین استفاده از زمان بیشتر برای رسیدگی و پرس��تاری از مشتریان بزرگ بانک فراهم 

خواهد شد.
او تلاش برای اصلاح ساختارهای مالی بانک از جمله افزایش سرمایه و تلاش های انجام شده در این زمینه 

را مورد توجه قرار داد و گفت: سرمایه نظارتی و کیفیت سرمایه بانک بهبود خواهد یافت.
مدیرعامل بانک صادرات ایران در این نشس��ت با تش��ریح ش��رایط کلان نظام بانکی و جایگاه این بانک، 
خواس��تار تلاش بیش��تر همکاران برای تمرکز جدی بر بازاریابی و افزایش س��هم مناس��ب از بازار در شرایط 

رقابتی بین بانک ها شد.
وی با اشاره به اینکه مهمترین نکته در مواجهه با مشتریان حقوقی، توجه به کارکنان و ارائه خدمات به آنها 
اس��ت و باید با ارائه خدمات متنوع به آنها از ظرفیت بانک برای تمرکز حقوق و دس��تمزد کارکنان شرکت ها 

و مشتریان حقوقی نهایت استفاده را ببریم.
س��یفی پرداخت تس��هیلات به جای تعهدات و تبدیل تعهدات به تس��هیلات را خط قرمز بانک عنوان کرد 
و تاکید کرد: از ابتدای س��ال آینده تمامی پرداخت تس��هیلات و تعهدات با دقت در س��تاد رصد خواهد شد 
و اضافه پرداخت هر ش��عبه به حساب همان ش��عبه منظور خواهد شد و شعب ناتراز درجه از دست خواهند 

داد.
او با تاکید بر رعایت بهداش��ت اعتباری در پرداخت تس��هیلات خواس��تار توجه جدی به مشتریان وفادار و 
دارای معدل در پرداخت تس��هیلات شد و کلید اصلی حل مشکلات عمده بانک را منابع عنوان کرد و افزود: 
باید افزایش منابع و حل مشکل ناترازی شعبه به عنوان اقدام اول و سودآوری شعبه به عنوان مرحله بعدی 

با جدیت در دستور کار قرار گیرد. پس شرط لازم منابع و شرط کافی سودآوی است.
سیفی در این نشست همچنین بر حل مشکلات مردم و توجه به گره گشایی از مشکلات آنها تاکید کرد.

رئیس هیئت مدیره بانک صادرات ایران نیز در این نشس��ت با تاکید بر لزوم شناخت کافی از نقاط ضعف و 
قوت شعب توسط کارمندان، گفت: باید با تلاش و همدلی نسبت به رفع آنها اقدام کنیم.

قربان اس��کندری با بی��ان اینکه باید مهارت کارکنان افزایش یابد، لزوم آموزش و اس��تفاده از فرصت ها را 
خاطرنش��ان ک��رد و افزود: بانک صادرات ایران ظرفیت نیروی انس��انی زی��ادی دارد و باید ارزش این نیروی 

انسانی را دانست و با فعالیت بیشتر همراه با آموزش بانک را به جایگاه واقعی خود برسانیم.

رئیس انجمن تولیدکنندگان شیرخشک خواستار شد

قیمت شیرخشك نوزاد بر اساس مستندات تعیین 
شود

رئی�س انجم�ن تولیدکنن�دگان 
شیرخشک نوزاد با اشاره به اینکه 
مابه التفاوت  جهت تسویه حساب 
ن�رخ ارز، ۸ م�اه ب�ه کارخانجات 
فرص�ت داده ش�ود ت�ا بتوانند از 
محل ف�روش کالا به قیمت جدید، 
بدهی خود را پرداخت کنند،گفت: 

ب�ا توج�ه به حج�م نقدینگی م�ورد نیاز، حتما خ�ط اعتب�اری جدیدی به 
کارخانج�ات تخصی�ص داده ش�ود و قیمت گ�ذاری ان�واع فرآورده ه�ای 

شیرخشک اطفال بر اساس مدارک و مستندات روز انجام شود.
هانی تحویل زاده در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه کارخانجات داخلی شیرخشک 
اطفال با تمام ظرفیت مش��غول به کار هستند، اظهار کرد: اخیرا سازمان غذا و دارو 
نرخ ارز واردات مواد اولیه شیرخش��ک اطفال را ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان اعلام کرده 
که بلافاصله بعد از این اقدام، بانک مرکزی نیز طی بخش��نامه ای اعلام کرد، مهلت 

تسویه حساب مابه التفاوت ارز ترجیحی فقط دوماه است.
وی ادام��ه داد: ای��ن یعنی مواد اولیه ای که قبل از تغیی��ر نرخ ارز در کارخانجات 
موج��ود ب��وده و محموله هایی که از قبل با ن��رخ ۴۲۰۰ تومانی خریداری و هنوز از 
گمرک ترخیص نشده اند، مشمول تغییر نرخ قرار گرفته و تولید کننده مکلف است 

ظرف دو ماه مابه التفاوت ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی و ۴۲۰۰ تومانی را بپردازد.
رئی��س انجمن تولیدکنندگان شیرخش��ک ن��وزاد اضافه کرد: ح��ال آنکه فرآیند 
تولی��د محصول، آزمایش��ات مربوطه، تحویل محصول به ش��رکت پخش، توزیع در 
داروخانه ها، تسویه حساب داروخانه با شرکت پخش و نهایتا تسویه حساب شرکت 
پخ��ش با تولیدکننده در ح��دود ۸ ماه به طول می انجام��د و پرداخت مابه التفاوت 
ظرف ۲ ماه اعمال برای هیچ تولیدکننده ای میس��ر نیس��ت که با وجود کارخانجات 

را با مشکل مواجه خواهد کرد.
وی تصری��ح ک��رد: نرخ ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان ۷ براب��ر نرخ ارز ۴۲۰۰ تومانی 
اس��ت، بنابراین نقدینگی م��ورد نیاز کارخانجات به منظ��ور خرید ارز جهت تامین 
م��واد اولیه نیز ۷ برابر ش��ده که تامی��ن این حجم از نقدینگی ب��رای تولید کننده 
داخل��ی امکان پذیر نیس��ت.   به گفته وی تغییر نرخ ارز به صورت خیلی س��ریع و 
ناگهانی اتفاق افتاد و در نتیجه قیمت گذاری جدید شیرخشک کودک نیز  با توجه 
به مدارک و مس��تندات بهمن ماه سال گذش��ته تعیین و اعلام شده است. بنابراین 
قیمت های کنونی بر مبنای محاس��بات کارشناس��ی و دقیق نب��وده و از این جهت 

تولیدکنندگان را با مشکلاتی مواجه خواهد کرد.
تحویل زاده با بیان اینکه واردات شیرخش��ک اطفال به کشوری که ۱۵ سال است 
ب��ه خودکفایی در این حوزه رس��یده، نه تنها کمکی به رف��ع معضل نکرده بلکه به 
نوبه خود مش��کلاتی را ایجاد کرده اس��ت، اظهار کرد: از مهم ترین آنها می توان به 
مواردی همچون قیمت بالا، عدم قابلیت مصرف و س��لب فرصت  رش��د از برندهای 

ایرانی اشاره کرد.
وی در ادام��ه گفت: هم اکنون مقادیر قابل توجه��ی از محصول وارداتی به دلیل 
عدم تایید نتایج آزمایش��گاهی قابل توزیع و مصرف نبوده و در ش��رکت های پخش 

باقی مانده است.
تحویل زاده با اش��اره به اینکه واردات شیرخشک اطفال اولا برای کشور و صنعت 
داخلی بس��یار گران تمام می ش��ود و ثانیا به دلیل ش��تابزدگی و عجله، از کیفیت 
مطل��وب در تولید برخوردار نیس��ت، افزود: ش��یرهای وارداتی معمولا از اس��توک 
کارخانج��ات خارجی که روی دس��ت تولیدکننده آنها مانده ب��وده و تاریخ مصرف 
آن در حال انقضا بوده، تامین  ش��ده است. به  طور کلی شیرخشک های وارداتی نه 
تنها مش��کلی از کمبود را حل نکرد بلکه ارزبری ۳ برابر و مصرف یارانه بالاتر را به 
دولت تحمیل کرد. بنابر گفته این فعال بخش خصوصی  در بخش توزیع مش��کل و 

نارسایی خاصی دیده نمی شود.
رئی��س انجمن تولیدکنندگان شیرخش��ک نوزاد افزود:در ح��ال حاضر موجودی 
تمام��ی برندهای داخلی نس��بت به دو ماه قبل بهتر ش��ده ول��ی در عین حال در 
بس��یاری از اس��تان ها موجودی انواع شیرخش��ک از برندهای مختلف متغیر است. 
همچنین با توجه به اینکه داروخانه ها ملزم ش��ده اند  بخش��ی از قیمت شیرخشک 
فروخته ش��ده را از بیمه سلامت دریافت کنند، مش��کلاتی برای عرضه ایجاد شده 
است. وی عنوان کرد: اغلب داروخانه ها خرید شیرخشک را به دلیل ۲ نرخی بودن 
فروش و پرداخت قس��متی از وجه آن توس��ط بیمه به نصف کاهش داده اند که این 
امر ناش��ی از بدهی های معوقه بیمه ها بوده و داروخانه ها کماکان منتظر مش��خص 
ش��دن وضعیت نحوه محاسبه و مدت تس��ویه بیمه با داروخانه ها هستند. همچنین 
ع��ده ای از آنها هم اعلام کرده اند در صورت تس��ویه بالات��ر از یک ماه، به طور کلی 
شیرخش��ک را از س��بد خرید خود حذف خواهند کرد. از طرفی مشکلات ثبت در 
س��امانه تیتک و بروز مش��کل در اعلام قیمت دولتی و آزاد در نرم افزار و خطاهایی 

که مکررا در سامانه رخ می دهد.
تحویل زاده با بیان اینکه بازرسی های نابه هنگام از داروخانه ها و برخوردهایی که به 
گفته داروخانه داران نامناسب بوده، افزود: این موضوع باعث گلایه و تضعیف انگیزه 

خرید شیرخشک از سوی داروخانه ها شده است.  
وی در بخش دیگری از صحبت هایش به ارائه راهکارهایی برای رفع این مشکلات 
پرداخت و گفت: جهت تس��ویه حس��اب مابه التفاوت نرخ ارز، ۸ ماه به کارخانجات 
فرص��ت داده ش��ود تا بتوانند از مح��ل فروش کالا به قیمت جدی��د، بدهی خود را 
پرداخ��ت کنند. همچنین با توجه به حجم نقدینگی مورد نیاز، حتما خط اعتباری 
جدیدی ب��ه کارخانجات تخصیص داده ش��ود و به طور ف��وری قیمت گذاری انواع 

فرآورده های شیرخشک اطفال بر اساس مدارک و مستندات روز انجام شود.

سورپرایز روسیه برای تلگرام
تلگ�رام اعلام ک�رد علت حذف 
ش�دن جریمه ها علیه پیام رسان و 
س�ایر ش�رکت های بزرگ فناوری 
در روس�یه را نمی دان�د اما در این 
کش�ور، دارای�ی، دفتر ی�ا کارمند 

ندارد.
به گزارش ایس��نا، بررس��ی س��وابق 
آنلای��ن در هفته گذش��ته نش��ان داد 

جریمه ه��ای صادر ش��ده از س��وی دادگاه های روس��ی برای گ��وگل، یوتیوب، متا، 
تیک تاک و تلگرام، تس��ویه شده اند و این شرکت ها دیگر به عنوان بدهکار در پایگاه 
داده بدهکاران دولت روس��یه، ثبت نش��ده اند. س��خنگوی تلگرام به رویترز گفت: 
تلگرام هیچ دارایی، دفاتر، کارمند یا تجهیزاتی در روسیه ندارد. از آنجا که حضوری 

نداریم، نمی دانیم چرا جریمه های تلگرام و سایر شرکت ها حذف شده است.
تلگرام خاطرنش��ان کرد که شماری از خبرگزاری های روسیه گزارش کرده اند که 
جریمه ها ممکن اس��ت فسخ شده باش��د زیرا ضابطان نمی توانند دارایی هایی را که 

توقیف می شود، پیدا کنند.
روس��یه بر س��ر محتوایی که از نظر این کش��ور غیرقانونی اس��ت و عدم ذخیره 
سازی داده های کاربران روسی در س��رورهای داخلی، با شرکت های بزرگ فناوری 
در کش��مکش بوده و این اختلافات، پس از آغاز حمله نظامی روسیه به اوکراین در 
فوریه سال ۲۰۲۲، ش��دت پیدا کرد و توییتر و پلتفرم های فیس بوک و اینستاگرام 

شرکت متا پلتفرم، در روسیه مسدود شدند.
بر اس��اس گزارش رویترز، تلگرام در روس��یه برای ارس��ال پی��ام و هم به عنوان 
منبع اخبار، به شکل گسترده استفاده می شود. پاول دوروف، بنیانگذار و مدیرعامل 
تلگرام، پس از از دس��ت دادن کنترل ش��رکت قبلی خود، روسیه را در سال ۲۰۱۴ 
ترک کرد و اکنون تابعیت دوگانه کشورهای امارات عربی متحده و فرانسه را دارد.

برگزاری تور 
سلامت بیماران 
مرکز بازتوانی 
قلبی بیمارستان 
بانک ملی ایران


